
Z á p i s n i c a  
 

z dvadsiateho tretieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 20.10.2014  

o 18.00 hod. v kultúrnom dome v Borskom Svätom Jure 

 

Prítomní:  
- starostka obce Bc. Anna Kratochvílová 

- 9 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Borský Svätý Jur (podľa prezenčnej listiny, 

ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice) 

- zapisovateľka Bc. Mária Radochová 

- účtovníčka obce Bc. Mária Macejková 

- občania podľa prezenčnej listiny 

        

  

 Starostka obce oboznámila prítomných s nasledovným programom: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 
3. VZN č. 1/2014 o vymedzení miest na umiestňovanie volebných plagátov a vysielaní  

politickej reklamy v obecnom rozhlase v čase volebnej kampane na území obce 
Borský Svätý Jur 

4. Zmena rozpočtu č. 2 

5. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien 

6. Zápis do kroniky obce za rok 2013 – schválenie 

7. Správa nezávislého audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej 
k 31.12.2013 

8. Pošta – Jozef Kašák, Ján Tomek, Eduard Rozbora 

9. Diskusia 

10. Záver 
Starostka obce doplnila program o nasledujúce body: 

- Správa o vybavovaní sťažností a petícií v roku 2013 

- Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti  v základnej škole 

Za tento program hlasovali všetci prítomní poslanci.  
 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 

 Dvadsiate tretie zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Bc. Anna 
Kratochvílová. Ospravedlnila Mgr. Ivetu Balejčíkovú, hlavnú kontrolórku obce, ktorá sa 
nemohla zúčastniť zasadnutia OZ, z dôvodu účasti na súdnom pojednávaní.  
 Na zasadnutí bola prítomná nadpolovičná väčšina poslancov, takže bolo 
uznášaniaschopné.  Starostka navrhla  do návrhovej komisie Bc. Ivetu Kollárovú  
a pána Jaroslava Špačka a za overovateľov zápisnice pána Petra Haleša a pána Martina 

Mračnu. Títo poslanci boli do návrhovej komisie a za overovateľov zápisnice schválení.  
 

  

 

 

 



2. Kontrola uznesení 
 

 Kontrolu uznesení prečítala Bc. Anna Kratochvílová, starostka obce.  

OZ prijalo toto uznesenie: 

 

U z n e s e n i e  č .  2 8 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

kontrolu uznesení s tým, že v evidencii zostávajú uznesenia č. 42/2013, 70/2013, 16/2014 

a 23/2014. 

 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 
 

 

3. VZN č. 1/2014 o vymedzení miest na umiestňovanie volebných plagátov a vysielaní  
 politickej reklamy v obecnom rozhlase v čase volebnej kampane na území obce 
 Borský Svätý Jur 

    

 Návrh VZN č. 1/2014 o vymedzení miest na umiestňovanie volebných plagátov  
a vysielaní politickej reklamy v obecnom rozhlase v čase volebnej kampane na území obce 
Borský Svätý Jur predložila Bc. Anna Kratochvílová, starostka obce. Pán Jaroslav Špaček 
navrhol doplniť do VZN ďalšie miesto na umiestňovanie volebných plagátov a to vývesnú 
skrinku pri fontáne. Taktiež navrhol zmeniť čas vysielania politickej reklamy na neskorší čas, 
t.j. 17:30 hod. 

OZ prijalo uznesenie: 

U z n e s e n i e  č .  2 9 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

s c h v a ľ u j e  

VZN č. 1/2014 o vymedzení miest na umiestňovanie volebných plagátov  a vysielaní 
politickej reklamy v obecnom rozhlase v čase volebnej kampane na území obce Borský Svätý 

Jur so zmenami a doplnkami tak, ako boli predložené. 
 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 
 

 

4. Zmena rozpočtu č. 2 rozpočtovým opatrením č. 2/2014 

  

 2. zmenu rozpočtu v roku 2014 predložila Bc. Mária Macejková, účtovníčka obce. 
Poslanci dostali tieto materiály domov k preštudovaniu.   
OZ prijalo uznesenie: 

 

U z n e s e n i e  č .  3 0 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

s c h v a ľ u j e  

2. zmenu rozpočtu v roku 2014 tak, ako bola predložená. 
 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 



5. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien 

 

 Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien so Západoslovenskou distribučnou, 
a.s. predložila Bc. Anna Kratochvílová, starostka obce. Poslanci dostali tieto materiály domov 
k preštudovaniu.  
 Pán Peter Holúbek sa informoval, kadiaľ pôjde vedenie. Podľa slov pána Martina Mračnu 
vedenie mimo obce pôjde vzduchom a v obci zemou.  

 Pán Peter Trnka sa pýtal, či budú stĺpy odstránené. Starostka obce mu odpovedala, že stĺpy 
budú demontované. 
OZ prijalo uznesenie: 

 

U z n e s e n i e  č .  3 1 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

s c h v a ľ u j e  

Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien so Západoslovenskou distribučnou, 
a.s. tak, ako bola predložená. 

 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 
 

 

6. Zápis do kroniky obce za rok 2013 – schválenie a schválenie odmeny za zápis  
 do kroniky obce 

 

 Správu o zápise do kroniky za rok 2013 predložila Bc. Iveta Kollárová.   
OZ prijalo uznesenie:  

 

U z n e s e n i e  č .  3 2 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

s c h v a ľ u j e  

Zápis do kroniky obce za rok 2013 a schválenie odmeny Bc. Ivete Kollárovej vo výške  
200,- €. 

 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 
 

 

7.  Správa nezávislého audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej  
   k 31.12.2013 

     

 Správu nezávislého audítora predložila Bc. Anna Kratochvílová, starostka obce.  
OZ prijalo uznesenie: 

 

U z n e s e n i e  č .  3 3 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

Správu o overení konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2013. 

 

Za toto uznesenie hlasovali všetci poslanci okrem Ing. Jozefa Kadlica, ktorý sa zdržal 
hlasovania. 

 



8. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií v roku 2013 

     

 Správu o kontrole vybavovania sťažností a petícií v roku 2013 predložila  
pani Anna Palkovičová, bývalá hlavná kontrolórka obce, ktorá túto správu vypracovala.  
OZ prijalo uznesenie: 

 

U z n e s e n i e  č .  3 4 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu o kontrole vybavovania sťažností a petícií v roku 2013. 

 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 
 

  

9. Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti  v ZŠ a MŠ 

 

 Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti  v ZŠ a MŠ v školskom roku 2013/2014 
predložila Mgr. Alena Olšovská, riaditeľka ZŠ s MŠ. 

OZ prijalo uznesenie: 

 

U z n e s e n i e  č .  3 5 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom  Jure 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti v ZŠ a MŠ. 
 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 
  

 

10. Pošta, rôzne 

 

Žiadosti o odkúpenie, zámenu a prenájom pozemku  
 Pán Jozef Kašák požiadal o odkúpenie z parc. č. 5650/1 k parc. č. 5650/96 vo výmere  
23 m

2
 a zámenu pozemku parc. č. 5650/96 diel 4,5,9,10 v celkovej výmere 11 m2

 za časť 
parc. č. 5650/1 vo výmere 11 m2

.  

OZ prijalo toto uznesenie:   

 

U z n e s e n i e  č .  3 6 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

s c h v a ľ u j e  

odpredaj pozemku z parc. č. 5650/1 k parc. č. 5650/96 vo výmere 23 m2Jozefovi Kašákovi za 
cenu 82,98 €/m2

 a výmenu pozemku parc. č. 5650/96 diel 4,5,9,10 v celkovej výmere 11 m2
 

za časť parc. č. 5650/1 vo výmere 11 m2
. 

Prevod nehnuteľností je v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov § 9a, 
ods. 8, písm. b. Zároveň poveruje starostku obce podpísaním kúpno-predajnej zmluvy  

a zámennej zmluvy a návrhu na vklad do katastra nehnuteľností 
 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 
 



 Pán Ján Tomek s manželkou Máriou požiadali o zámenu pozemku pri opornom múre  

parc. č. 1434/3 (10m2) za parc. č. 1438/19 (10m2
).  

OZ prijalo uznesenie: 

 

U z n e s e n i e  č .  3 7 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

s c h v a ľ u j e  

výmenu pozemku  parc. č. 1434/3 za parc. č. 1438/19 vo výmere 10 m2
 pánovi Jánovi 

Tomekovi s manželkou Máriou. Zároveň poveruje starostku obce podpísaním zámennej 

zmluvy  

a  návrhu na vklad do katastra nehnuteľností. 
 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 
 

  

 Pán Eduard Rozbora s manželkou Evou požiadali o odkúpenie časti obecnej parcely 

č.403, ktorá susedí s ich nehnuteľnosťou – budova stodoly vedľa kultúrneho domu, 
postavenej na parc. č. 402 .  
OZ prijalo toto uznesenie:  

 

U z n e s e n i e  č .  3 8 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

z a m i e t a  

odpredaj pozemku  z parc. č. 403 pánovi  Eduardovi Rozborovi a manželke Eve. 

 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci okrem Mgr. Baláža, ktorý sa zdržal  
hlasovania. 

 

 

 Pán Pavol Prevaj s manželkou Máriou požiadali prenajať pozemok pred domom  
na osade Tomky.  

OZ prijalo uznesenie: 

 

U z n e s e n i e  č .  3 9 / 2 0 1 4  

Obecné zastupiteľstvo v Borskom Svätom Jure 

s c h v a ľ u j e  

prenájom pozemku pred rodinným domom s. č. 641 pána Pavla Prevaja a manželky Márie  
na vytvorenie predzáhradky za cenu 1.- €/rok na dobu 4 rokov pánovi Pavlovi Prevajovi 

a manželke Márii.  Prevod nehnuteľností je v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. v znení 
neskorších predpisov § 9a, ods. 9. 
 

Za toto uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci. 
 

 

11. Diskusia 

           

Starostka obce oboznámila OZ: 

- s uzávierkou železničného priecestia,  

- s návrhom zmeny cestovných poriadkov. Trnavský samosprávny kraj plánuje zrušiť 
nerentabilné spoje. Starostka spolu so starostom obce Kuklov vyvolala rokovanie 



s Trnavským samosprávnym krajom o možnosti ako tieto autobusové spoje zachovať. 
V súvislosti so zrušením autobusových spojov pán Jaroslav Špaček navrhol možnosť 

vybudovať z Borského Svätého Jura na železničnú stanicu Sekule cyklotrasu, ako 
alternatívu dopravného spojenia.  
Obec uskutoční v našej obci prieskum medzi cestujúcimi zameraný na využívanie 
dopravných prostriedkov a na zistenie spokojnosti s dopravným spojením.. 

- Pani Marta Hromkovičová sa informovala, o možnosti poskytnúť finančný príspevok 
rodine Švejdovej na reprezentáciu ich dcéry Zuzany v oblasti atletiky. 

- V ďalšej diskusii sa poslanci zaoberali príspevkami na facebooku, týkajúce sa vybudovania 

detského ihriska a finančnej podpory obce dôchodcom na zájazde. 
 

 

 Všetky body programu zasadnutia boli prerokované, starostka poďakovala prítomným  
za účasť a zasadnutie ukončila.   
 

 

 

    

    

                                                  

 Haleš Peter:         Bc. Kratochvílová Anna 

                             starostka obce 

 

 

  

Mračna Martin:                                                              Radochová Mária   
                                                                                          zapisovateľka 

 

 

 

 

 




